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Protokół Nr II/XXVII/05 
 z sesji zwyczajnej 

 Rady Powiatu Wejherowskiego 
 z dnia 18 marca 2005 r. 

 
Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego – pan Kazimierz Bistroń  
na podstawie listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia  
i dokonał otwarcia obrad o godz. 10.00. Następnie powitał przybyłych gości, zgodnie  
z załącznikiem nr 2.  

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem o uwagi do zaproponowanego 
porządku obrad. Ponadto Przewodniczący wniósł o wprowadzenie do porządku obrad 
Uchwałę Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zatwierdzenia planu pracy 
 i kontroli Komisji Rewizyjnej zawartą na druku 318/05. W związku z brakiem 
dalszych uwag posiedzenie kontynuowano zgodnie z następującym jednogłośnie 
przyjętym porządkiem obrad: 
 
1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 

-otwarcie sesji, 
-stwierdzenie prawomocności obrad, 
-przedstawienie porządku obrad, 
-przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 
3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 
4. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie gromadzenia dochodów  

na rachunku dochodów własnych w jednostkach budżetowych powiatu - druk nr 
309/05.  

5. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie podpisania aneksu nr 1  
do porozumienia zawartego pomiędzy Powiatem Wejherowskim a Gminą Luzino 
dotyczącego wspólnej realizacji zadania „Odnowa nawierzchni drogi powiatowej 
nr 1411G Luzino – Barłomino” - druk nr 306/05.  

6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie pozbawienia drogi na terenie 
powiatu wejherowskiego kategorii drogi powiatowej druk nr 313/05 - projekt 
przedkłada Zarząd Powiatu. 

7. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia Regulaminu 
Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wejherowie - druk nr 299B/05. 

8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie ustalenia najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego w powiatowych jednostkach organizacyjnych oraz  
w sprawie wyrażania zgody na ustalenia wartości jednego punktu w złotych - 
druk nr 293A/05. 

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia porozumienia  
z Miastem Zielona Góra o powierzeniu zadania - druk nr 308/05.  

10. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia 
powiatowej strategii polityki społecznej – druk nr 305/05. 

11. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie określenia zadań powiatu,  
na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w roku 2005 - druk nr 310/05.  
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12. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego o uchyleniu uchwał w sprawie zawarcia 
porozumień z Miastem Słupsk, Miastem Gdynia, Miastem Sopot i Miastem 
Gdańsk dotyczących wykonania zadań z zakresu zapewnienia opieki  
i wychowania dzieciom w rodzinach zastępczych oraz określenia sposobu 
rozliczania wydatków na realizację zadań - druk nr 307/05. 

13. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie delegowania radnych  
do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku – druk nr 311/05. 

14. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia sprawozdania  
z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wejherowie za rok 
2004 – druk nr 312/05.  

15. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia sprawozdania  
z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Wejherowie i informacji o 
stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu – druk  
nr 315/05. 

16. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie rozpatrzenia informacji 
Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Wejherowie o stanie 
bezpieczeństwa ochrony przeciwpożarowej oraz o zagrożeniach pożarowych 
powiatu – druk nr 316/05. 

17. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie rozpatrzenia informacji 
Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Wejherowie o stanie 
bezpieczeństwa sanitarnego w powiecie – druk nr 317/05. 

18. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zatwierdzenia sprawozdania  
z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów w 2004 roku – druk nr 
314/05.  

19. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2004. 
20. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

 i kontroli Komisji Rewizyjnej – druk nr 318/05. 
21. Przedstawienie przez przewodniczących komisji stałych Rady Powiatu: 

a) sprawozdania z działalności komisji za rok 2004 
b) planu pracy komisji na rok 2005. 

22. Informacja na temat sportu, turystyki i promocji powiatu. 
23. Informacja na temat systemu informacji oświatowej. 
24. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 
25. Interpelacje i zapytania radnych. 
26. Wnioski i oświadczenia radnych.  
27. Zamknięcie sesji.  
 

W dalszej kolejności Przewodniczący zapytał o uwagi do protokołu  
Nr II/XXVI/05 z Sesji Zwyczajnej Rady Powiatu Wejherowskiego II kadencji z dnia  
28 stycznia 2005 r. Uwag nie zgłoszono, protokół przyjęto jednogłośnie. 

 
 
Ad.2. 

Po czym Przewodniczący Rady poinformował, że: 
 4.02.2005 r. wziął udział w uroczystym ogłoszeniu wyników Plebiscytu  

10 Najlepszych Sportowców oraz Trójki Najlepszych Trenerów Powiatu 
Wejherowskiego Roku 2004, które odbyło się w Starostwie Powiatowym. 

 4.02.2005 r. wziął udział w promocji płyty „Mórze” Uroczystość odbyła się  
w Muzeum Piśmiennictwa i Muzyki Kaszubsko – Pomorskiej w Wejherowie. 
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 6.02.2005 r. na zaproszenie Zarządu Zrzeszenia Kaszubsko-Pomorskiego 
o/Wejherowo wziął udział w uroczystości związaną z obchodami 85 Rocznicy 
Zaślubin Polski z Morzem. 

 7.02.2005r. wziął udział w uroczystym wręczeniu, przy udziale Wicemarszałka 
Marka Biernackiego, uchwały zarządu Województwa Pomorskiego o przekazaniu 
do realizacji projektu ZPORR pn. „Modernizacja drogi nr 1318G łączącej Gminę 
Łęczyce z drogą krajową nr 6 w Powiecie Wejherowskim” 

  8.02.2005 r. brał udział w uroczystości otwarcia hali widowiskowo – sportowej  
w Szemudzie. 

  10.02.2005 r. brał udział w uroczystej Sesji Rady Miasta Gdyni w Teatrze 
Miejskim im. Witolda Gombrowicza.  

 12.02.05 wziąłem udział w II Wojewódzkiej Konferencji Regionalistów „Język 
regionalny na Pomorzu – od teorii do praktyki”, która odbyła się w Żukowie. 

 20.02.2005r. wziął udział w uroczystych obchodach 348 rocznicy śmierci Jakuba 
Wejhera założyciela Miasta Wejherowa 

 4.03.05  wziął udział w I konferencji pn. „Bezpieczna Gmina” w WCK. 
 .5.03.2005 (godz.14.00) wziął udział w IV Powiatowym Konkursie „KARAOKE” 

WCK. 
 7.03.05 został zaproszony na wernisaż wystawy „Rzeźba i rysunek” autorstwa 

Kariny Treder do muzeum w Wejherowie; 
 13.03.05 wziął udział w uroczystości Obchodów 85 rocznicy powstania Oddziału 

Związku Inwalidów Wojennych RP w Wejherowie . 
 16.03.05 wziął udział w VI Regionalnym Spotkaniu Dzieci i Młodzieży Szkół 

Specjalnych Województwa Pomorskiego. 
 
Ad.3. 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami przedstawił Starosta 
Wejherowski – pan Józef Reszke zgodnie z załącznikiem nr 3 do protokołu. Starosta 
szczególnie zwrócił uwagę na priorytetowość spraw związanych z drogami. Zauważył, 
że stan dróg po zimie bardzo się pogorszył i poinformował, że drogi będą sukcesywnie 
reperowane.  Ponadto poinformował zebranych, że rozpoczęła się kontrola z NIK-u  
w sprawie przestrzegania wymagań związanych z opłatami dotyczącymi koncesji  
na wydobywanie wybranych kopalin pospolitych i podstawowych w latach 2002-2004. 
Powyższa kontrola będzie trwać do połowy kwietnia, a przeprowadza ją pan Zdzisław 
Zbierski specjalista kontroli państwowej. 
 
Ad.4. 

 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie gromadzenia 

dochodów na rachunku dochodów własnych w jednostkach budżetowych powiatu - 
druk nr 309/05 – przedstawiła w imieniu Zarządu Powiatu pani Janina Szalska 
Skarbnik Powiatu. Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Komisja Budżetu 
i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt ww. uchwały  

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady zarządził głosowanie, w wyniku 
którego uchwałę podjęto jednogłośnie. 
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Ad.5. 

 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie podpisania aneksu 

nr 1 do porozumienia zawartego pomiędzy Powiatem Wejherowskim a Gminą Luzino 
dotyczącego wspólnej realizacji zadania „Odnowa nawierzchni drogi powiatowej  
nr 1411G Luzino – Barłomino” - druk nr 306/05 - przedstawił w imieniu Zarządu 
Powiatu Etatowy Członek Zarządu Marek Panek.  

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Komisja Gospodarki, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt ww. uchwały. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady zarządził głosowanie, w wyniku 
którego uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 
Ad.6. 

 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie pozbawienia drogi 

na terenie powiatu wejherowskiego kategorii drogi powiatowej druk nr 313/05 
przedstawił w imieniu Zarządu Powiatu Etatowy Członek Zarządu Marek Panek.  

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Komisja Gospodarki, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt ww. uchwały. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady zarządził głosowanie, w wyniku 
którego uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 
 

Ad.7. 
 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia 

Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wejherowie - druk nr 
299B/05 - przedstawił w imieniu Zarządu Powiatu pan Zbigniew Nowosadzki 
Naczelnik Wydziału Administracyjnego Starostwa. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że Komisja Organizacyjno – 
Prawna pozytywnie zaopiniowała projekt ww. uchwały po wniesionych przez komisję 
uwagach, zgłoszonych przez Zarząd jako autopoprawki zgodnie z załącznikiem nr 4. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady zarządził głosowanie, w wyniku 
którego uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 
 

Ad.8. 
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie ustalenia 

najniższego wynagrodzenia zasadniczego w powiatowych jednostkach 
organizacyjnych oraz w sprawie wyrażania zgody na ustalenia wartości jednego 
punktu w złotych - druk nr 293A/05 - przedstawił w imieniu Zarządu Powiatu pan 
Zbigniew Nowosadzki Naczelnik Wydziału Administracyjnego Starostwa. 
Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt ww. uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez 4 komisje: Komisję Organizacyjno – Prawną, 
Komisję Edukacji, Komisję Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej oraz Komisję 
Budżetu i Finansów.  

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady zarządził głosowanie, w wyniku 
którego uchwałę podjęto jednogłośnie. 
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Ad.9. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zawarcia 
porozumienia z Miastem Zielona Góra o powierzeniu zadania - druk nr 308/05 - 
przedstawiła w imieniu Zarządu Powiatu Wicestarosta Gabriela Lisius. 
Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt ww. uchwały został 
pozytywnie przez Komisję Edukacji oraz Komisję Organizacyjo-Prawną. Uchwałę 
podjęto jednogłośnie. 
 
Ad.10. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie o zmianie uchwały 
w sprawie przyjęcia powiatowej strategii polityki społecznej – druk nr 305/05 - 
przedstawiła w imieniu Zarządu Powiatu Wicestarosta Gabriela Lisius. 
Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt ww. uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej. 
Uchwałę podjęto jednogłośnie. 
 
Ad.11. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie określenia zadań 
powiatu, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w roku 2005 - druk nr 310/05 – przedstawiła w imieniu Zarządu 
Powiatu pani Genowefa Małyszko Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
w Wejherowie. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt ww. uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Zdrowia Polityki Społecznej i Prorodzinnej. 
Uchwałę podjęto jednogłośnie. 
 
Ad.12. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego o uchyleniu uchwał w sprawie 
zawarcia porozumień z Miastem Słupsk, Miastem Gdynia, Miastem Sopot i Miastem 
Gdańsk dotyczących wykonania zadań z zakresu zapewnienia opieki i wychowania 
dzieciom w rodzinach zastępczych oraz określenia sposobu rozliczania wydatków na 
realizację zadań - druk nr 307/05 - przedstawiła w imieniu Zarządu Powiatu pani 
Genowefa Małyszko Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  
w Wejherowie. Uchwałę podjęto jednogłośnie. 
 
Ad.13. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie delegowania 
radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku – druk nr 311/05 – przedstawił 
Przewodniczący Rady Powiatu. Następnie poprosił przedstawicieli klubów radnych  
o wskazanie swoich kandydatów wraz z uzasadnieniem ich zgłoszenia. Radny 
Wiesław Sikora w imieniu klubu radnych SLD zgłosił radnego Zygmunta Tredera. 
Radny Janusz Zabłocki w imieniu klubu radnych PIS zgłosił radnego Grzegorza 
Gasztę. Radny Wiesław Szczygieł w imieniu klubu „Samorządność” zgłosił radnego 
Wacława Seweryna. Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie, w którym radny 
Zygmunt Treder uzyskał 20 głosów, radny Grzegorz Gaszta – 4 głosy, natomiast radny 
Wacław Seweryn - 22 głosy. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad uchwałą 
delegującą dwóch radnych, którzy uzyskali największą ilość głosów, do składu 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, czyli radnego Zygmunta Tredera i radnego 
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Wacława Seweryna. Uchwałę podjęto w ilości 22 głosów, natomiast 4 osoby 
wstrzymały się od głosu. 
 
Ad.14. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia 
sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wejherowie 
za rok 2004 – druk nr 312/05 – przedstawiła w imieniu Zarządu Powiatu pani 
Genowefa Małyszko Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  
w Wejherowie. 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady zarządził głosowanie, w wyniku 
którego uchwałę podjęto jednogłośnie. 
 
Ad.15. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia 
sprawozdania z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Wejherowie  
i informacji o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu – druk 
nr 315/05 – przedstawił w imieniu Zarządu Powiatu Komendant Powiatowy Policji  
w Wejherowie Cezary Tatarczuk. 

Radny Zabłocki wspomniał o problemie fałszywych banknotów. Zwrócił 
uwagę, że społeczeństwo powinno być świadome celowości zgłaszania na policję 
faktu otrzymania fałszywego banknotu. 

Radny Ludwik Bach zasugerował, że problem niedoboru policjantów  
w Komendzie Powiatowej można spróbować rozwiązać przy pomocy nacisku 
politycznego np. za pośrednictwem starosty. Ponadto stwierdził, że nie zgadza się  
z określeniem Komendanta, który wspomina w sprawozdaniu o powszechnej 
znieczulicy społecznej.  

Radny Marek Klas zwrócił się z zapytaniem, czy prawdą jest ustalenie przez 
Komendanta dolnego limitu liczby wystawianych mandatów. Poinformował następnie, 
że mieszkańcy skarżą się na „obławy” dokonywane przez policjantów na torach 
kolejowych. 

Radny Seweryn Czoska zapytał o ilość spraw ulegających zawieszeniu oraz  
o wskazanie, czy ta liczba ulega zmniejszeniu, czy też zwiększeniu. 

Radny Mirosław Odyniecki stwierdził, że nie zgadza się ze zdaniem radnego 
Ludwika Bacha, gdyż jego zdaniem znieczulica społeczna jest zjawiskiem 
powszechnym. Ponadto zwrócił uwagę, że mieszkańcy nie powinni się skarżyć  
na „obławy”, gdyż tory zamyka się barierkami, aby nie przechodzić w tym czasie  
i należy tego przestrzegać. 

Radny Piotr Pelcer pochwalił Komendanta za imponujące sprawozdanie. 
Jednocześnie zapytał, czy w związku z remontem drogi nr 6 tylko w odcinkach, 
zanotowano zwiększenie, czy zmniejszenie liczby wypadków na tej drodze. 

Radny Wiesław Sikora stwierdził, że w odbiorze społecznej sytuacja na terenie 
powiatu nie przedstawia się tak dobrze, jak to przedstawiono w sprawozdaniu. 
Ponadto zapytał czy w roku 2004 doszło do zwolnienia z pracy policjantów z powodu 
ich powiązań ze światem przestępczym. 

Radny Tadeusz Ptach stwierdził, że należy podjąć uchwałę o zwiększeniu 
liczby policjantów. 

Radny Janusz Zabłocki zauważył, że postępowanie młodzieży nie wynika  
z winy nauczycieli, ale jest skutkiem obowiązującego prawa, które uniemożliwia 
karanie młodzieży i stąd również bierze się znieczulica społeczna. 
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Następnie Przewodniczący Rady poprosił Komendanta o udzielenie odpowiedzi 
na zapytania radnych. 

Komendant poinformował, że każdy przypadek zetknięcia się z fałszywymi 
banknotami powinien być zgłoszony policji. Stwierdził również, że jako Komendant 
nie ma wpływu na liczbę zatrudnionych funkcjonariuszy, gdyż w celu zwiększenia 
zatrudnienia, należałoby dokonać przesunięcia środków finansowych pomiędzy 
miastami w województwie pomorskim. Ponadto potwierdził, że określenie 
powszechna znieczulica społeczna w pełni odzwierciedla sytuację w społeczeństwie. 
Poinformował także, że wyznaczenie limitów wystawianych mandatów karnych wiąże 
się z wymogami Komendanta Wojewódzkiego dotyczącymi efektywności 
funkcjonariuszy policji. Stwierdził jednocześnie, że policja powinna stać na straży 
przestrzegania przepisów porządkowych, również tych związanych z przechodzeniem 
przez tory. 

Następnie poinformował, że od roku 1995 zawieszono ok. 500 spraw oraz że na 
drodze nr 6 w roku 2004 zginęło 6 osób. Zauważył, że infrastruktura drogowa ma 
pierwszorzędne znaczenie w bezpieczeństwie jazdy. 

Odpowiadając na zapytanie radnego Wiesława Sikory, poinformował,  
że z komisariatu w Szemudzie odszedł z pracy jeden funkcjonariusz na własną prośbę, 
ale nie można tego wiązać z powiązaniem ze światem przestępczym, gdyż nic mu nie 
udowodniono, ani nie przedstawiono mu żadnych zarzutów. 

Ponadto zaznaczył, że funkcja wychowawcza szkół i rodzin jest zarzucana, albo 
zaniedbywana. Nauczyciele powinni w czasie dyżurów zwracać uwagę uczniom  
na wulgarne słownictwo. 

Radna Barbara Kościółek jako dyrektor szkoły stwierdziła, że nie można 
załamywać rąk i trzeba dążyć do przestrzegania regulaminu szkoły. Na zakończenie 
radny Janusz Molak zwrócił się do obecnego posła Strąka z prośbą o spowodowanie 
zmiany prawa karnego. 

Ze względu na brak dalszych pytań i uwag, Przewodniczący Rady zarządził 
głosowanie, w wyniku którego uchwałę podjęto jednogłośnie. 
 

Następnie głos zabrał poseł na Sejm RP pan Robert Strąk, który stwierdził,  
że z zainteresowaniem wysłuchał sprawozdania komendanta Cezarego Tatarczuka. 
Zgadza się, ze zdaniem komendanta, jak i radnych uważających, że powszechne jest 
zjawisko występowania znieczulicy społecznej. Ponadto uważa, że w celu 
ograniczenia powyższego zjawiska, niezbędne jest poszerzenie współpracy 
społeczeństwa z policją. Po czym złożył wszystkim obecnym życzenia wielkanocne. 
 
 
Ad.16. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia 
informacji Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Wejherowie  
o stanie bezpieczeństwa ochrony przeciwpożarowej oraz o zagrożeniach pożarowych 
powiatu – druk nr 316/05 – przedstawił w imieniu Zarządu Powiatu Zastępca 
Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Wejherowie Andrzej 
Papke. Starosta Józef Reszke wniósł w imieniu Zarządu Powiatu autopoprawki 
polegające na zmianie w tytule uchwały słowa „rozpatrzenia” na „przyjęcia” oraz  
w treści uchwały w § 1 zamianie słowa „rozpatruje” na „przyjmuje”. 

Przewodniczący Rady poprosił radnych o zgłaszanie zapytań do komendanta.  
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Radny Mirosław Odyniecki zwrócił się z prośbą do Komendanta  
o przedstawienie aktualnej sytuacji związanej z wylaniem rzek w powiecie. 

Komendant poinformował, że podczas dwóch dni strażacy przeprowadzili  
ok. 100 akcji związanych ze skutkami odwilży. Początkowo najgorsza sytuacja była  
w gminie Choczewo gdzie roztopy spowodowały osuwanie się błota w kierunku 
budynków mieszkalnych, ale zostało to już opanowane. Na dzień dzisiejszy  
są prowadzone działania przeciwpowodziowe na rzekach: Gościcinka, Bolszewka  
i Zagórska Struga w Rumi. Ponadto powiedział, że przekroczone zostały stany 
alarmowe rzek Reda i Łeba. W gminie Wejherowo najgorsza sytuacja występuje  
w Bolszewie, Gościcinie, Sopieszynie oraz w Gniewowie. W Luzinie prowadzone  
są działania na ulicach Długiej i Robakowskiej. Następnie stwierdził, że obserwuje się 
także niepokojącą sytuację w Pobłociu oraz Przetoczynie. Jednocześnie wyraził 
nadzieję, że roztopy ulegną zahamowaniu dzięki ochłodzeniu, które ma nadejść  
w najbliższych dniach.  

Wobec braku dalszych uwag i pytań Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie, w wyniku którego uchwałę podjęto jednogłośnie. 
 
Ad.17. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie rozpatrzenia 
informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Wejherowie o stanie 
bezpieczeństwa sanitarnego w powiecie – druk nr 317/05 – przedstawiła w imieniu 
Zarządu Powiatu Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Wejherowie Ewa 
Banasik. Starosta Józef Reszke wniósł w imieniu Zarządu Powiatu autopoprawki 
polegające na zmianie w tytule uchwały słowa „rozpatrzenia” na „przyjęcia” oraz  
w treści uchwały w § 1 zamianie słowa „rozpatruje” na „przyjmuje”. 

Przewodniczący Rady poprosił radnych o zgłaszanie zapytań do pani 
inspektor.  
Radny Mirosław Odyniecki stwierdził, że większość NZOZ-ów jest niedostosowania 
do obowiązujących przepisów i grozi im w związku z tym zamknięcie. Następnie 
zapytał, czy ta groźba zamknięcia jest realna. Następnie zapytał, czy właściciele hoteli 
mogą odmówić przeprowadzania badań dotyczących obecności bakterii wywołujących 
legionellę. Przypomniał również, że wiele gmin z terenu powiatu otrzymało nakaz 
dotyczący poprawy jakości wody z ujęć wodociągowych oraz zapytał, czy gminy 
wypełniły ten nakaz. Następnie zapytał, czy pani Inspektor wymogła na Wójcie 
Gminy Gniewino postawienie tablicy zakazującej kąpieli w Jeziorze Żarnowieckim. 
Radny Szczygieł stwierdził, że przepis prawny wyraźnie mówi o zamknięciu NZOZ-
ów w przypadku niedostosowania się do wymogów w terminie do końca czerwca 
bieżącego roku. 

Pani Inspektor odpowiedziała, że groźba zamknięcia dotyczy 10 NZOZ-ów  
z terenu powiatu. Jednocześnie wyraziła nadzieję, że kierownicy NZOZ-ów zdołają 
zniwelować nieprawidłowości i że nie dojdzie do zamknięcia ośrodków. Stwierdziła 
także, że hotele nie mają obowiązku przeprowadzać badań na obecność legionelli, jak 
również że nie istnieją żadne instrumenty mogące skłonić hotele do przeprowadzania 
takich badań. Poinformowała ponadto, iż gminy zadeklarowały poprawę jakości wody 
poprzez inwestycje w latach 2004-2005, zaś gmina Gniewino w 2008 roku. Następnie 
powiedziała, że stacja sanitarna nie może wydać zakazu kąpieli w całym Jeziorze 
Żarnowieckim. W przypadku nałożenia nakazu, na któreś z kąpielisk, nie znaczy to  
że nie można się kąpać w innym kąpielisku. 
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Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt ww. uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Zdrowia, Polityki Społecznej i Prorodzinnej 
oraz Komisję Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. Uchwałę podjęto jednogłośnie. 
 
Ad.18. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów w 2004 roku – 
druk nr 314/05 – przedstawiła w imieniu Zarządu Powiatu Powiatowy Rzecznik 
Konsumentów Hanna Janiak.  

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekt ww. uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Zdrowia Polityki Społecznej i Prorodzinnej 
oraz Komisję Organizacyjno-Prawną. Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący 
Rady zarządził głosowanie, w wyniku którego uchwałę podjęto jednogłośnie. 
 
Ad.19. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2004 
(załącznik nr 5) przedstawił Starosta Józef Reszke. 
 
Ad.20. 

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zatwierdzenia 
planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej – druk nr 318/05 - przedstawił 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wacław Seweryn. Przewodniczący Rady zwrócił 
uwagę, że w planie pracy w pkt. 6 omyłkowo wpisano rok 2004 zamiast roku 2005. 
Radny Wacław Seweryn przyjął powyższe jako autopoprawkę. Ponadto nie zgłoszono 
uwag i zapytań. Uchwałę podjęto jednogłośnie. 
 
Ad.21. 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zgłaszanie ewentualnych pytań  
i uwag do sprawozdań z działalności komisji za rok 2004 oraz planów pracy komisji 
na rok 2005. Nie zgłoszono żadnych uwag oraz propozycji zmian do przedstawionych 
sprawozdań i planów.  
 
Ad.22. 

Informację na temat turystyki i promocji powiatu przedstawiła Wicestarosta 
Gabriela Lisius. Natomiast informację na temat sportu przedstawił pan Andrzej 
Byczkowski Dyrektor Powiatowego Międzyszkolnego Ośrodka Sportu. Prezentacji 
towarzyszył pokaz multimedialny ilustrujący omawiane tematy.  
 
Ad.23. 

Informację na temat systemu informacji oświatowej przedstawiła Wicestarosta 
Gabriela Lisius. Przekaz informacji wzbogacił pokaz multimedialny. 
 
Ad.24 

Nie wniesiono uwag ani zapytań do sprawozdania Zarządu z prac między 
sesjami. 
 
Ad.25 

Radni nie zgłosili interpelacje i zapytań. 
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Ad.26 
Radny Odyniecki zgłosił wniosek do Zarządu, aby Zarząd jak najszybciej 

przedstawił Komisji Rewizyjnej sprawozdanie z wykonania budżetu na 2004 r. 
 
Ad.27 
 

Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia obrad XXVII Sesji Zwyczajnej. 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności radnych na XXVII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
2. Lista zaproszonych gości na XXVII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami. 
4. Autopoprawki wniesione przez Zarząd Powiatu do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wejherowie - 
druk nr 299B/05 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2004. 
6. Sprawozdania z działalności komisji Rady Powiatu za rok 2004 oraz plany pracy 

komisji na rok 2005 (Komisja Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 
Komisji Kultury, Sportu i Promocji Powiatu, Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej 
i Prorodzinnej). 

7. Informacja na temat sportu, turystyki i promocji powiatu. 
8. Informacja na temat systemu informacji oświatowej. 
 

 
Posiedzeniu przewodniczył: 

 
 

Kazimierz Bistroń 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała:  
 
 


